
PRoroKó¿ Nn xr.vrrvo2

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odbytej w dniu 14 sierpnia 2002 roku
w sali kawiarnianej Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad.  l .
Przewodnicz4ca Rady Miejskiej o godzinie 1310 otwarla obrady XLVIII sesji Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie. Obrady rozpoczeto i kontynuowano przy obecnoSci na sali obrad 26
radnych na stan 28 radnych, co stanowi92,86 oA ogóNu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila quorum
prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4ca Rady powitala radnych, burmistrza Leszka Kapcig, zastQpcQ burmistrza
Waldemara WoZniaka, naczelników wydzialów Urzqdu Miejskiego, kierowników jednostek

organizacyjnych gminy i wszystkich przybytych na obrady.
Przewodniczqca Rady zglosila kandydaturg radnej Elzbiety WiSniewskiej na sekretarza

obrad; radna WiSniewsk a wyrazi\a zgodg.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloSnie radn4 Elzbietg WiSniewskq.

Ad.2.
Na sesji w dniu 27 czerwca nieobecnych bylo 4 radnych; nieobecnoSci zostaly

usprawiedliwione.

A d . 3 .
Nie zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjEta porz4dek obrad:

CzgÉó I:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorurn, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 27 czerwca 2002 roku.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Informacja o pracy Zarzqdu Miejskiego migdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Osrodka Pomocy Spolecznej Miasta

i Gminy w Jgdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie przeksáalcenia Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej

w Jgdrzejowie.
1 0. Odpowiedzi tn interpelacje.
11. Sprawy róZne.
12. Zanknigcie obrad.

CzgSó II - wyjazdowa:
Ocena realizacji inwestycji na terenie miasta i gminy.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokola zpoprzedniej sesji w zwiq.zku z czym zostal przyjgty.

A d . 5 .
l. Radna Janina Szreniawa pyta, czy wptyngla juz odpowied? z NSA w sprawie wykupu

mieszkaú.
2. Radna Janina Szreniawa pyta, czy przetarg na oczlszczanie w Zagaju wygrala oferta

drohsza i dlaczeeo.
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3. Radna Janina Szreniawa pyla, dlaczego osobom handluj4cym codziennie na ul. KoScielnej

udostgpniane s4 stoliki do handlu i pobierane oplaty za dniówki. mimo, 2e nie przyst4pily do

przetargu.
4. itudnu Janina Szreniawa z:lprasza radnych na odcinek lqcz4cy ul. Kopernika z ul.

Zeromskiego, aby zobaczyliiak wygl4da ulica po opadach deszcnt.
5. Radny Ryszard Pacanowski pyta, czy otrzyma miarodajn4 odpowieü od burmistrzL na

pismo podpisane przaz 37 mieszkaúców, azlohone w imieniu wszystkich mieszkaúców w

sprawie usytuowania zakladu cementowego na terenie bylego skladu opalowego odleglego

od linii zabudowy o l7 metrów.
6. Radny Ryszard Pacanowski prosi o informacje dotycz4ce budowy obwodnicy. Jest czqíé'

ludzi, w tym kandydaci na burmistraktórzy s4wrogami obwodnicy.
7. Radny Ryszard Pacanowski pytu, dlaczego pracownicy zakladu uslugowego ,,Frania" muszQ

ponosió oplaty za parkowanie swoich pojazdów na innych zasadactU niZ wlaéciciel
' 

restauracji.
8. Radny Czeslaw Blicharski , przypomnial, 2e na ostatniej sesji zglosil wniosek dotycz4cy

romiryania problemu'komunikacji na terenie miasta; poinformowal, 2e otrzymal pismo,

aby uSciSlil swój wniosek. Radny uwain, 2e jezeLi ktoS chce usprawnió komunikacje na

terenie miasta, to powinien znalefuó inne linie i uaktywnió siE tam, gdzie autobusy nie

kursujq.
9. Radny Czeslaw Blicharski wnosi o podjEcie dzialaf' zutiryanych z odwodnieniem terenu

w okolicy wiaduktu. Po opadach deszr;zy miejsce to jest niebezpieczne zarówno dla
pieszych jak i dla kierowców.

10. Radna Lidia Osiúska prosi o pomoc w przydzieleniu mieszkania osobie mieszkajqcei przy

ul. Ogrodowej wraz z synem chorym na epilepsje.
ll.Radna Lidia Osiriska wnosi o remont uliczki ztylu oSrodka zd¡owia pr4, ul.Chrobrego.

Olbrzymie dziury w jezdni utrudniaj4przeiazú.
12. Radna Lidia Osiúska wnioskuje o wyst4¡lienie do Starostwa w sprawie podjazdu na iz&

przyjpó w szpitalu. Ten odcinek drogi jest w okropnym stanie.
13. Radna Lidia Osinska zwraca uwagg na wyj4tkowo niebe4pieczne warunki panuj4ce na

skrzyZowaniu ul. Dojazd (obok rehabilitacji). Radna wnioskuje o znuszenie wlaéciciela do

wyciEciacltaszrzyutrudniaj4cychwidocznoió.
14. Wiceprzewodniczqcy Rady Teofil Sgk wnioskuje, o wyst4pienie do GDDKiA o wykonanie

poziomego i pionowego oznakowania drogi 'w Jasionnie oraz o udro2nienie rowów
i przepustów. A

Ad .6 .
R¿dna Janina Szreniawa pytu cry punkt 84 informacji dotyczy dzialki, którq chce wykupió

Browa¡.
Radny Ryszard Pacanowskizadatpytania i zglosil uwagi w sprawie punktów:

- 2. Czy cl:rl,dzio kredyt konsumpcyjny cry inwestycyjny?
-_A-Czy chodzi o stary autobus, czy o nowy, czy ozrvolnienie kierowcy?-
- I l. Cry wynajgcie ldkali nie odbpdzie siE kosztem instytucji majqcych tam swojq siedzibE?
- 14. Szkoda,2rc dopiero teraz" kiedy odbylo sig wiele konkursow.
- 23. Radni nie wiedzq jakie jest stanowisko Z,arz4du Miejskiego w tej sprawie.
- 50. Co to jest nieruchomoSó nr 272?
- 60. O co chodzi w tej sprawie?
- 71. To tajemnica" ale wszyscy wiedzq o kogo chodzi. Co oanacza okre5lenie ,,pozostale

jednostki", czy chodzi o szkoty?
- 72. Z Poradni4 Psychologiczno-Pedagogiczn4 od poczqtku s4" Hece. Dziwig sie, 2e te

pomieszczemaZ,arad chce wykorzystaé na coS bardziej lukratywnego.
- 74. Komu prznszkadzalo stanowisko kierownika iwietlicy w tak duZej placówce. Czy nie jest

ono potrzebne?
Radny Czeslaw Blicha¡ski zapytal czy zaciryniecie kolejnego kred¡u nie pogngbi gminy.
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Burmistrz Leszek Kapcia udzielil wyjasnierl nazadane pytania:
- 2. W uchwale bud2etowej Rada podjgla decyzje o zaci4gniqciu kredytu. Minqlo póhocze

i dlu¿ej nie mo2na tego odwlekaó ze wzglgdu na koniecznoSó realizacjizadañ-
- 8. Dotyczy autobusu starego, który nie do!;é,, ize zajmuje miejsce w garaZu, to ponosimy koszty

utrrymania. Aby nie obci4zal bud2etu gminy postanowiliÉmy oglosiÓ przetarg. Nie wiem' jak

ktoí mógl pomy3leó, ze óhodzi o spizedu| nowego autobusu lub o likwidacjE stanowiska

kierowcy.
- ll. Posiadaliémy wolne lokale w budynku po HPSP iprznnraczyliSmy je do wynajmu dla

Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. W Jgdrzejowie powstala jednostka Agencji,

"J4ari" 
korrystné dlamieszkaúców n¿rszego miasta i gminy ze wzglEdu na latwiejszy kontakt.

- 14. Jeste5my po to, aby ulepszaó to, co siE dzieje. Jeire,li mamy mo2liwoSó poprawienia czngoí,

to robimy to.
- 23. Z,ostaliémy zaskoczeni sytuacjq. W buüecie nie byty przewidziane Srodki na ten cel-

Kuratorium w érodku roku budzetowego podjqlo decyzjgo scedowaniu obciq.zeinti4zanychze

zwolnieniami pracowników oddzialów zamiejscowych na gminy. Odwolujemy siE od tegg' F
przecie1 Kurátoria miaty w budzecie zaplanowane pieni4dze na ten cel. My oczywi5cie

fizycznre moZemy sig iego podjaó, ale chodzi o to, aby Kuratorium przekazalo órodki-

Próbujemy sig obronió przndobciryeniami finansowymi ztego t¡¡tulu.
- 50. W informacji jasnb jest napisane, 2E dotyczy to KS Naprzód. Wi4Ze sig to z tyn, 12

w pr4padku wystqpienia o pozwolenie na organizacjq imprez masowych musi byó tego typu

dokument.
- 60. Burmistrz Kapcia upowaznil Naczelnik Meresinsk4 do udzielenia informacji. Pani

Meresiúska wyja5nila, Ze sprawa dotyczy nieruchomoíci przy ul. KoScielnej 2. Dzierinwca

nieruchomojci wyst4pil do Zarz4du Miejskiego o wyra2enie zgody na przeprowadzenie

remontu. Pracownicy sprawdzali, c4 remont ten jest konieczny. Dzier2awca przedstawil

kosztorys, aT,aradMiejski po zapontanu siE z opini4komisji wyrazil zgodE.
- 71. Doiychczas utrzymywaliSmy zwiqzkowców dzialaj4cych na szcze,blu powiatowym. Ustawa

o z;¡vrqzkach zawodowych precyzuje, kto mo2e i powinien partycypowaó w kosáach utrrymania

zwi4zkowców. W zrvi4zku z W.vq1i?r,rym pozwolilem sobie poprosió przewodnicz4cych

zwiqzkOw o zapananre Z,arz4du ilu zwi4zkowców i na jakim terenie jest zarejestrowanych

w Wsznzególnych zlwiqzkaclt, aby mo2na bylo wystqpió do Sta¡ostwa i do innych jednostek

su-o.rqdo-*ych dzia\ajqcych na terenie powiah¡ by pontogly nam w finansowaniu tych

zwi4zków. Dotychczas caty cigizrr spadal na bud¿rct naszej gminy. Odnoénie kfo, ile i jak,.nie

wnikalismy. Ciodzilo naqm tylko gl partycypowanie w kosfach utrrymania pracowników

urlopowanych oddelegowanych do dzialalnoi:i zwiqzkowej.
- 72. Starostwo ma tak du2o wolnych pomieszczei zn ma mo2liwo5ó przenieéó PoradniE w inne

miejsce, &z uszcznrbku dla jej dzialalnoSci. Jak Pan Radny zauwairyl, my bpdziemy mieli

pomysl na wla5ciwe wykorzystanie pomieszcznípo Poradni.
- 74. Stanowisko kierownika Swietücy wiqr-e sig z tyrn, irc wynagrodzenie jest za caly etat,

----a4racuje na pól- etatu. IJwaiajqc, ire ne potrzeba--!Éulóq ¡rozos{awiüémy stanowisko,

chcieliSmy jednak, abi praca Swiadczona pnFZ tg osobq byla w pehrym wymiar?e. Nie wiem

sk4d pomysl, 2e likwidujemy SwietlicE.
- 84. Rozumiem patosowy ton Pani radnej, ze rozspúIadajemy caly Jgdrzejów i wykupi nas

Strzelec - mySlg, Ze tta razie nam to nie grozi. JeSli chodzi o te dzialki: o fym kto je kupi

roz$rzygnie przÉtarg.
Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze ta Pani którudner2awila chce te dzialki wykupió.

Burmistrz Kapcia odpowiedzia\ ze zostal ogloszony przntarg i ta Pani moZe sig zglosió do

przetargu
Radna Janina Szreniawa uwa2a 2e skoro inne dzialki s4 sprzedawane bez przetargu, to ta

równie2 mo?e byó sprzedana w ten sposob.
Burmistrz Kapcia zapytal, cry Paru Radna Szreniawa w tej chwili mówi w interesie gmtny czy

w interesie osoby prywatnej. Czy Pani uwaza, 2e powinniSmy zglosió wniosek o zbycie
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bezprzetargowe na Ízecz Pani, która sqsiaduje z tymi dzialkami? Proszq wiEc postawió wniosek,

przeglosujemy go i7,arz4d bqdzie realizowal.
Naczelnik Meresir{ska wyjaénila, 2e moLna sprzedaó bez przetargu, je2eli ustawa o gospodarce

nieruchomoSciami na to pozwala. Bez przetargu mo2na nabyó nieruchomoSci na powigkszenie

wlasnej dzialki. Je2eli nie da siq wydzielió dzialki budowlanej z jakiej5 nieruchomoSci, to te

nieruchomoSó mozna sprzedaó bez przetargu. Przedmiotowa nieruchomoSó moZe jednak stanowió

dzialkp budowlan4.
Radna Lidia Osiiska

- W sprawie punktu 74 - etat w Swietlicy to jest 26 godnn. Zarz4d nic nie zlikwidowal, bo

zlikwidowal etat kierownika. Gdyby chodzilo o dodatek kierownika wynosz4cy okolo 70

zloryclU nikt nie mial by pretensji. Te pól etatu kierownik Swietlicy ma na wykonywanie
czynno5ci administracyj nych.

- W sprawie punktu 7l * nie do korica rozumiem zapytanie mojego przedmówcy Pana

Pacanowskiego. Ustawa o mvirykach zawodowych stanowi wyra2nie kto i za co odpowiada
i czy ktoS chce czy nie chce musi ponosió koszty w zaleimoi;ci od ilo&:i czlonków. Koszty
mvi4zane z oddelegowaniem pracowników do pracy zwi4dcowej dotychczas ponosila tylko
gmina a przeciel mviqzki éwiadcz4 uslugi nie tylko na terenie gminy, ale na terenie calego
powiatu. 7arz4d kdzie siE upominal o to, aby inne samorz4dy partycypowaly w kosztach

utrzymania tych etatów.

Radny Pacanowski pyta co to jest urlop czteroletni platny? KtoS w wieku emerytalnym jest

urlopowany za pehr4 pensjg.
Radna Ewa Ptasz¡rik w imieniu mieszkaúcó* pytq dlaczsgo rachunki za wodq qzawyhone.

DziS przrczytalam w Gazecie Jgdrzejowskiej doSti ciekawy artykul na ten temat. Okazuje siq, 2e

Pan Kierownik Lato troszeczkp wybiegl przed orkiestrg stosujqc oplaty za brak wodomierzy na

konto tych wodomierzy, które majq byó póZniej zalozone. Okazuje sig, ze zgodnie z ustawq

wodomierze ma zak\adaó ZWiK- wiEc te oplaty pobierane s4 bezprawne. Czy 7arz4d móglby
wyja5nió tg sprawg?

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze niestety nie ma dziS kierownika wodoci4gów,
a bylby najbardziej wladny udzielió odpowiedzi. Na dzisiejszy artykul bEdzie udzielona odpowiedZ
przez Kierownika Lato. Rozrnawialiémy na Tarz4dzie, czy oplata bqdzie dotyczyó, mieszkania" czy
kaiÁej osoby zameldowanej w mieszkaniu. Na dzieú dzisiejszy s4 wyjaénienia pozwalaj4ce ZWIK
pobieranie tej oplaty od ka2dego ryczaltowca

Radny Tomasz Barañski powiedlial, 2e mówimy o uchwalonej kwocie abonamentowej. Na
komisjactr, w których uczestniczylenU kierownik nie postawil jasno sprawy, zr ta oplata bgdzie
pobierana od osoby. Dawal analogie do abonamentów telefonicznych i radiowyctu które sq
pobierane od umowy nie od osoby. W artykule jest poruszona kwestia oplat abonamentowych -2 zl
od wodomierza. Czy ta oplata jest od wodomierza glównego, czy takjak sugeruje Gazpta równieZ
od podwodomierzy. Podwodomierze zakladane sq na koszt odbiorcy i w jego interesie: jezeli ktoS
korzysa-zogródka i podlewa go, to nie ma i;ieków.nhfeguuwa2an¡ ze-niesfusznym byloby
pobieranie tych 2 zl od kázdego wodomierza Ktoé moie miec trzy lub cztery k-y, nie ma
mo2liwoSci spiEcia tego w jeden podwodomieq cryli bqdzie mial cztery podwodomierze. Razem
zaplaciwigc 10 zl.Proszgo wyjaÉnienie tej sytuacji.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze kierownik @zie uczestniczyl w najblihszych
komisjach i te sprawy szczególowo wyjaSni.

Ad.7.
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji

w zwiqzku zcrymzostala przyjgta.

A d . 8 .
Uwag nie zgloszono.

uchwal podjqtych na poprzedniej sesji
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Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnie powziqla Uchwalq Nr XLVIII/438/02 w sprawie

wprowadzenii zmian wstaticie Oérodka-Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jpdrzejowie.

AJchwala Nr XLVIII /438102 w zal4czeniu do protokoh¡/'

Ad .9 .
Radny Czeslaw Blicharski powiedzial, ?É z uchwaly wynik4 2e kie¡ownik bqdzie zawiera\

umowy na éwiadczenia stomatologiczne z prywatnymi zakladami lekarskimi'

Kierownik ZPOZ Pan Marek Boguslawski powiedzial, 2e uchwala zapocz4tkuie proces'

który docelowo spowodujp, iZ stomatolodzy, którzy dotychczas sq na etatach w ZPOZ z dniem

I stycznia 2003 roku bpda pracowaó w tych samych gabinetach lekarskich, na tym samym sprzqcie,

ale w ramach indywiduaüej praktyki stomatologicznej. Kontrakty bedzie zawieral zaklad, ale

kady ze stomatologów przyst4pi do konkursu i kaidy indywidualnie bpdzie podpisywal umowy

bezpósrednio z Ka{ Cfroryótr. Z*luA zostanie wyl4czony ztych procedur. Lokal i sprzQt bqdzie

dziériawiony. Dla pacjentá nie bpdzie mialo to 2adnego macznnía. Zmienia sig forma kontraktów

stomatologióznych- Stámatolodzy bpdq mogli inwestowaó w sprzEt, aby pacjenci wlaSnie do nich

siq wybrali. Indywidualna pralfyka zwigkszy konkurencyjnoSó co bedzie zkorzyíciqdla pacjentów.

Burmistrz teszek fup"íu przypomnial,2E na poprzednich posiedzeniach Rady Spolecznej

dyskutowano na ten temat, poniewaZ dzial stornatologiczny i rehabilitacja poglgbiaj4 straty ZPOZ'

W zwiq.zku z tym byty podjete uchwaty dotycz4ce roryoczgcia dz:milaí w kierunku prywatyzacji'

Kierownik przedstawil- wszystkie fazy, które musimy przej(É, aby pion stomatologiczny

sprywatyzowaó.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednoglo5nie powziqla Uchwalp Nr XLVIII1439102 w sprawie

przeksztalcenaZakladuPodstawowejOpiekiZdrowotnejwJqdrzejowie.
AJchwala Nr XLVIII*/439102 w zalqcznniu do protokoh¡/'

O godzinie l4r5 Przewodnicz4ca Rady Miejskiej oglosila przerwq trwaj4c4do godziny 1430.

Ad. 10.

I. Radna Janina Szreniava pytq czy wfunqla jt& odpowiedi z NSA w sprawie wykupu mieszkaít'

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedziab4e sprawa w NSA jeszrzr siQ nie zakofrczy\a- Z chwilq

z*oiczenia sprawy, radni zostanqpoinfórmowani o stanowisku NSA.
2. Radna Jwtina Sneniawa pytq czy pnetarg m oczyszczanie w hgaiu v'ygrda oferla droisza i dlrczego.

Kierownik ZB¡y¡ - Pan Zbigni"* Chyla wyja{nil, ze ocryszrzarrie Tagaja gmina ptzejgla

w bie24cym roku. Przetarg na ocryszr:r:rnie miasta i gminy JEdrzejów lvygral EKOM' poniewa2

spehriai warunki. Wczesniej nieczystoSci w Zagaju wywozila inna firma jednak byty skargi

izastrznaenta SANEPIDU.Ú wyniku tego mieszkafrcy przylqczyli siE do nas. Nie widzp potrzeby

nawfizywania ürpob*:"y'z innq firm4. skoro na Ekomñe-ma skarg. Agencja Restrukturyzacji
Rolniciwa" której za*úy przejEliSmy, zobowrryala siQ z wlasnych Srodków wybudowaó

kanalizacjg, dzieki czemu bEdzie moi:na zlikwidowaó szamba i problem zniknie.
Radna Janina Szreniawa pyta dlaczego nieczystoSci wywozi firma droZsza a nie tarisza
Kierownik Chyla wyjaénil, 2e mamy firmg, która wywozi fuieki z terenu calej gminy, wigc

w Tagajunie mo2rc wywozió ktoS inny. W tej sprawie nie bylo odrqbnego przetargu.
Radna Ewa Ptasznik uwa2a 2e gminy w jakiS sposob protegujq i chroniq swoich mieszkaúców.

Firma Ekom nie jest z ¡¡aszago terenu. Pan kierownik byó mo2n tego nie rozumie, bo teZ nie jest

znaszego terenu.
Kierownik Chyla odpowiedziat, zn jer z tego samego kraju, z tego samego powiatu- 40 %
pracowników sEdziszowskiej fabryki kotlów jest z terenu Jqdrzejowa. Nie dzielmy sig tak-
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Radny Ryszard Pacanowski zwrócit uwagQ na punkt 89 informacji o pracy Z'arz4du. Jak widaó

Zarz4dMiejski dopatrryl sig, 2e przetargi nie sqprzeprowadzane w sposób prawidlowy. W zwi4zku

ztymnie dziwig sig Poslowi Gosiewskiemu, 2e mówi to, co mówi.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial., ze punkt 89 nie ma nic wspólnego ze spraw4 7'agaja.
W punkcie 89 wyraZnie jest napisane, ze dotyczy porz4dku i czystoSci wokól budynków
administrowanych przez ZBM. PrzedsiEbiorstwo Unikal odwolalo sig i sprawa byla roryatrywana
naZarz4dzie. Stwierdzono uchybieni4 które nie rzutowaty na ostatecane rozstrzygnigcie przetargu.

3. Radno Janina Szreniqwa pyta, dlaczego osobom handlujqcyn codziennie na ul. Koicielnej udostqpniane sq

stoliki do hondlu i pobierane oplaty za dniówki. mimo, 2e nie przystqpily do przetargu

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, ze regulamin dotyczqgy wynajmu stolików jest SciSle
okre5lony. Zgodne ztym regulaminem odbywa siE przetarg na dzierinwq stolików, a rla pozostale
stoliki je*. przymtolenie, aby handluj4cy mogli handlowaó i kierownik zbierajednorazowe oplaty
w celu nie uszczuplania dochodów gminy. Jeteli s4 chgtni, mogq wydzier2awió kolejne stoliki.
W przypadku braku chqtnyct¡ handluj4cy sprzedaj4na dniówki.
Regulamin wynajmu stolikow jest íciíIe olcreSlony.

4. Radna Janina Szreniawa zaprasza radnych na odcinek lqczqcy ul. Kopernika z ul. bromskiego, aby zobaczyli
jakwyglqda ulica po opadach deszczu

Burmistrz teszek Kapcia odpowiedzial, 2e tg interpelacjp rr,leiry potraktowaó jako wniosek do
przyszloroczxrego budZetu. JezeliprzyszlaRada uzna za stosowne, wniosek bqdzie realizowany.

5. Radny Ryszard Pacanowski pyta, cry otrzyma miarodajnqdpowiedz od burmistno, ru pismo podpisane pnez

37 mies*anców, a zlohone w imieniu wszystkich mieszkariców w sprawie ruytuowania mWadu cemenlorsego
na terenie bylego skladu opalovego odleglego od linii zabu&wy o I7 metów.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzia\ rrebezzgody mieszlcaúców nic na tym terenie nie mo2e sig
dziaó. Majqc tg interpelacjE zwrócimy sig do Spótdzielni,aby dzialalnoSó natymplacu nie byla
uci4,zliwa dla mieszkariców. Poza tym nie mo2e siE tam dziaó nc ponad to, na co z-ezvtala plan

zago spodarowania przestrzennego.
6. Radny Ryszard Pacanowski prosi o informacje dotyczqce budowy obwodnicy. Jest czqíé ludzi, w tym

kandydoci na burmistrza, Iaórzy sqwrogami obtwdnicy.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, 2e zmienil sig dyrektor GDDKiA; zostal nim Pan
Wadyslaw Pokrzepa. PrzeprowadziliSmy roznowy z Panem Dyrektorem i z Panem
Konieczynskim przy uüiale Pana Starosty. Ministerstwo Ochrony Srodowiska cofnQlo pozwolenie
wodno prawne i wnioskowalo o uzupehrienie. Sprawa obwodnicy leiy w tej chwili w rEkach
GDDKiA i dotyczy wynegocjowania takich warunków z naszymi mieszkaúcami, które
umoZliwilyby uzyskanie pozwolenia z Glównego Urzqdu Nadzoru Budowlanego i rozpoczqcie tej
budowy. 7,e, strony UrzEdu Miejskieqg bgd4 realizowane wszystkie potrzeby niezbpdne do
uzyskania tych pozwoleri.
Radny Ryszard Pacanowski zapytal, czy Glówny Inspektor Budowlany Kraju podpisal zgodg na
rozpoczgcie inwestycji. Procedura prawna mozp trwaó nawet dziesigcioleciami, ale je2eli taka

4odajest podpisan4 to sprawa jest bardzo prosta Niestety sprawa ta nie dociera równieZ do
niektórych kandydatów na burmistrza. To jest polityka przeciw temu miastu i jego mieszkaúcorn
Burmistrz Leszek Kapcia zauwair¡\ zn mstaly ponrszone sprawy merytoryczne pozwolenia wodno
prawriégo 

-Trzad 
Nadzoru' Sudowlanego oczekuje wtflrkacji stanowiska 'i. ponownego

rozpatrzennwniosku GDDKiA o uzyskanie pozwolenia na budowg.
7. Raúry Rysmrd Pacanovrki pyta, dlaczego pracownicy mWduuslugovego ,,Frania" muszqponosié oplaty n

parl<ovanie srwich pojazdów na innych zasadoch nii üaSciciel restauracji.

Burmistrz Leszek Kapcia wyja3nil, irc Pan Bolwinski parkuje na terenie dzieriawionyrn, zz który
odprowadza narzacz gminy odpowiedni podatek ztego brtulu. Jetnli parkuje na terenie parkingu,
jest to sprawa Kierownika Jezewskiego, który egzekwuje dyscypling poSród swoich pracowników
ojednakowe traktowanie parkuj4cych. Nie przptrszczam, aby mialo miejsce Swiadome
naduzywanie swojego statusu. Maú;iciel zakladu Frania mo2e wynegocjowaó warunki i zawrzeó
umowe z kierownikiem w sprawie parkowania stalego.
Radny Ryszard Pacanowski zwrócil uwagQ, 2e raüy nie moZe byó ponad prawenl

8. Radny Czeslaw Blicharski , przypomnial, ie na ostatniej sesji zglosil wniosek dotyczry rozwiryania problemu
komunikrcji na terenie miasta; poinformowal, ze otrqmal pismo, aby usciílil *nj wniosek Radny uwcr2a, 2e
je2eli Hoí cfue usprawnié lamunikrcje na terenie miasta, to powinien znaleáó inne linie i uokryvwtié siq tam,
gdzie autobusy nie kursujq.
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Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, .2e zarz4d Miejski podjql decyzjq w sprawie wniosku

prywatnych p.r.*oáiikOw. W zwiq,zku z tym,2e nie ma skarg na dotychczasowego przewoinka

iu-o*á jesi realizowana w sposób prawiálowy nie ma potrzeby zmiany przewoárika- Wniosek

prywatnyóh przewozników dotyczy wylqcznie obni2ki cen biletów bez zagwarantowania ci4gloéci

Lomunikacji w dni wolne od pracy, w niedziele i Swipta, a jest to celem komunikacji miejskiej.

P rzrw o ínúcy maj 4 mo Zliwo Só uzupehr ienia komunikacj i.
g. Radny C"áslqw Bliclarski n ^¡ o podjqcie dzialaú zwiqzarrych z odwodnieniem terenu w okolicy wiaduktu'

po opadrch deszczy miejsce to jest niebezpieczne zarówno dla piesrychiak i dla kierowców.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e jest to temat, który ciqgle sig przewija w rozmowach

z dyrekcjq GDDKiA. t"t,rsi byó powigkszona iloSó kanalów, które moglyby odebraó wodg. Wiele

razy wystEpowalismy w tej sprawie i nadal bpdziemy interweniowaó.
10. Radna Lidia O;insle iroii o po^n n prtydti"l"riu mieszkania osobie mieszkajqcei przy ul. Ogrodowei wraz

z synem chorym no ePilePsie-
Bqrmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial,2e przydzial mieszkania to rownie2 apel do komisji. Jest

bardzo duZo osob z zaswiadczeniami lékarskimi oczekuj4cych na mieszkania. W kairdy

poniedzialek mam kilkanascie osób, które interweniuj4 w tej sprawie ze wzglpdu na stan zdrowia.

ña dzieú dzisiejszy'nie mamy mo2liwoSci przydzialu mieszkania; doszla kolejna sprawa: ro{zin¡

z Mnichowa mieszkaj4cej \^r budynku, ktéremu grozi katastrofa budowlana- W tej chwili nie

jeSesmy w stanie neafiznwaó wszystkich potrzeb w zakresie mieszkaú.
ll. Radno Lidia Osi¡tskawnosi o remonr uliczki z tyluoÉrodka zdrowis ptzy ul.Chrobrego' Olbrzymie &iury

w j ezdni ut rudniajq Przej ud

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzia\ 2n przystqpimy do zalatamu ty"-h 4i*.
12. Radna Lidia Os^ínska wnioskuje o wystqpieniá doktarostwa w sprawie podiazdu na izbq przyieé w szpitalu

Ten odcinek drogi jest w olaopnym stanie.

Burmistrz Leszek X"p"iu odpowiedzial.,2e wystapimy do Starostwa Powiatowego, aby w ramach

Srodków przyüielonych na remonty i partycypacjg naszych kosáów zostalo to wykonane.

13. Rodna L¡d¡a Oíinslca zwraca waie 
"á üqtfot* niebezpieczne warunki pamirye na skr4rzowaniu ul'

Dojud (obok rehabilitacji). RadnlwnAskije-o zmuszenie wlasciciela do wyciqia chaszcry urudniajryych

widocznoió.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2E Komendant Strary Miejskiej wyegzekwuje

uporz4dkowanie tego terenu.
t4. Wiceprzetwdliczqq Rady Teofil Sqk wnioskuje, o wystq¡tienie do GDDKiA. o wykanonie poziomego

i pionowego oztuüwania drogi w Jasiornie oraz o udro2nienie rot+ów i pnepustów.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzia\ 2n wystqpimy do zarz4dcy drogi o udro2nienie rowów

odwadniajqcych w celu zlikwidowania zamuleú za drodze oÍazo oznakowanie przejSc dla pieszych

znakami poziomymi i pionowymi w ceftqpopralvy bezpieczeústwa

Radna Janina Szreniawa - w zwi4zku z tym,Ze sprawa ulicy Kopernika - Zeromskiego

bpdzie inwestycj4 w ptzyszloSci, prosi o uprz4tanie tego, co dewane jest z ulic. Spadek jest na ulica

Kopernik4 a studzienki zatkane.
W sprawie stolików zostalam 2le nozumiana Prrystepuje ludzie do przetargu stolików, ale nie

wsrysey-In-imo,2E bandlujq codziennie . Dlaczngo? Robi {glgjPgjalnie, *J d" wiedzieó, ile lrto

placi. Poza tym mimo tabticzti z napisem ,,Z.abrana sig ffidlu poza stolikarñi" handel taki ma

miejsce.
Burmistrz teszek Kapcia odpowiedzial, ze kierownik styszy i wyeliminuje

nieprawidlowoSci.
Kierownik ZRB pan Leslaw JeZewski powiedzial, 2e nikogo nie mo2:na zmusió by przystq¡lil

do przetargu. Opbty jednak musimy zbieraó,bo zobowiq¡ujqdo tego przepisy.
Raána ElZbieia Wióniewska powiedziala" 2e do przetargu zrnusió nie moin4 ale mo2na daó

oplatE takq aby nie oplacalo siE handlowaóbezprzetargu.

Ad. I l.
Naczelnik Wydziatu Promocji Pan Dariuszkogoiapoinformowa\ ire w dniu 19 sierpnia na

terenie naszej gminy bqdzie Eurobus. Jest to przedsiEwziEcie "r^inicjatywy Premiera Millera-
W zwiqzku z tymNaczelnik z:rprasza do biblioteki na godzinE I lm, a ttustgtttie na godzinq 1200
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przed Muzeum przypkowskich. Inicjatywa ta polega na udzieleniu wszelkich informacji

dotycz4cych integracji z Uni4 Europejskq.
Burmistrz Leszek Kaicia poi.rfor-o*al,2e w dniu wczorajszym zostala podpisana umowa

spólki S;;t"k ryrkiej Kolei Dojazdowej. powolano prezesa - Pana Edwarda choroszyúskiego

oraz Komisje Rewizyjn4 której Prre*odniczpcym zostal Pan Wojciech Abramowski a czlonkami

przedstawi"i.t" *rryr*iln su*o."4dów, ptt"iktórych teren przebiega trasa ciuchci. Spólka ma juz

mo2liwoSó realizowania swoich celów, wzwi4zku ztymproszg o propagowanie i przysluZenie sip

do rozwoju lrriszego regionu.
Na spotlianie z 

-Eurobusem 
zostan4 zaproszeni przedstawiciele szkól Srednich i gimnazjów'

RównieZ Paústwa proszQ o przygotowanie sig, abyémy na konferencji prasowej mogli odpowiedzieó

na szereg pytan ditycz4cychz¡taczenta Unii Europejskiej dla naszego miastl

Radna ¡anina Srréttia*a zapytal4 czy zchwil4uruchomienia kolejki bpd4czynne budki'

Burmistrz Kapcia odpowieázial, zi regulamin obstugi poci4gów i zaberyieczenie ru9hu

kolejowego podczas pnejaÁOw kolei wqpkotorowej jest opracowany i zatwierdzony. Nie jest

*yrrrug*" uruchomienie tudek, poniewaz poci4g ma sip zatrzymaó', ma byó zabeqieczony ruch

nófo*V i dopiero pocl4g moae przejechaó. Bezpieczenstwo ruchu jest zagwarantowane przez

regulamin.

Ad. 12.
Z,ewzelpduna wyczerpanie porz4dku obrad Przewodnicz4ca Rady Teresa Szwactr'

o godrinie 15"ro'zamknQia obrady I ózEíci obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie.

CzpSó II - wyjazdowa:- 
Ocena realiz.acji inwestycji na terenie miasta i gminy'

O godzinie 1520 radni udali siq autokarem na teren miasta i gminy w celu oceny teal:zacii

inwestycjizaplanowanych w budZecie na rok biü4cy. Trasa przebiegala nastppuj4co:
-Ul. 

Érrypkowskiego, Dygasiúskiego, Slowiaúska Przemyslowa" Skroniów, l-qcryn'

ul. Kona¡skiego, Topolow4 Klonowa" Dgbowa. Barbary i Malogoska

Czp5c 
-inweiycj 

i juZ. zo Xala zako írczon4 a niektó re sq w trakc i e r ealizacjí -

O godzinie 1610 przewodnicz4ca¡Rady Miejskiej zamknEla c45ó, wyjazdowqXLVIII sesji

rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Sebetarz obrad

Elzbieta Wiíniewska

Protokolowala---- ^
J,.brcct"zsko,
Teresa Borowskn Przewodnic


